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4 【题目】

The professor always tried so hard. He had tons of brilliant ideas — but they never worked. Time after time, he would dream up an amazing idea that was sure to change the world — and then it didn’t.  60  . “A time machine!” he shouted. The professor’s dream wasn’t just any old time machine.  61  . 
But his wife wasn’t so sure about the professor’s great idea. “It’ll never work. You can’t make time,” she doubted. The professor disagreed. “  62  . If you can make money and save money, why can’t you do the same with time?” 

In his workshop, the professor drew lots of plans for his new time machine. He soon lost track(轨道) of time. He created model clocks of every shape and size.   63   .   Finally, he made an amazing discovery — a way to save time and give him lots of extra（额外） time. “I’ve got it!” he cried. “[image: image1.png]


If I give up my time machine project, I’ll have plenty of time for other things!”
	A. Time is money

B. His invention would allow people to create time 
C. He tried every way he could think of 
D. The professor’s idea became famous

E. One day, an idea hit him suddenly


【答案】
60. E  61.B  62. A   63. C
【解析】
60. 解析 A。由空格前后两句话中的likes及also likes可确定空格部分也应与like有关。根据选项，只有选项A与前后句句式一致,故答案为A.
　　61. 解析 B。第二段前三句提到她去过的parks，空格后一句话中的关键词是lake park。故填空处内容应与parks有关，所以选择答案B.

　　62. 解析 E。填空处前提到她能在水中看到青蛙和乌龟，选项E中分别提到了水和鱼，与前一句话联系紧密。故答案为E.

　　63. 解析 D。最后一段主要说明最适合去游览公园的季节。只有选项D与季节有关。故答案64. 为D。
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